

# SAMFÄLLIGHETSFÖRENINGEN APOLLOFJÄRILEN



STYRELSEPROTOKOLL #3, 2023-05-09

## Närvarande:

Curt Andersson	x	Linn Jakobsson	x	Ingela Nilsson	
Fredrik Pettersson	x	Emilians Bokföringsbyrå		Joseph Hasselmark	
Carl-Albert Carlstein		Johan Eng	x		

## §1 MÖTETS ÖPPNANDE

Ordföranden hälsar alla välkomna, öppnar mötet och fastställer dagordningen.

## §2 FÖREGÅENDE MÖTETS PROTOKOLL

Föregående mötets protokoll godkändes i befintligt skick.

### §3.1 UPPFÖLJNING AV EKONOMI-ENERGI

Ordföranden föredrog balans- resultaträkning och energiförbrukning, inga avvikelser att rapportera.

### §3.2 UPPFÖLJNING BETALNING KVARTALSAVGIFTER, ELKOSTNADER LADDNING

Allt fungerar bra med avläsning samt fakturor.

### §3.3 FÖRSÄKRING GARAGE MED LADDBOXAR

Våra försäkringar täcker upp allt enligt avtal.

## §4. ARBETSFRÅGOR

### §4.1 OFFERT RENGÖRING AV IMKANALER KÖK

Offert godtas av styrelsen. Under v21-22 kommer detta att genomföras. Avisering kommer att ske utav utförande företag.

### §4.2 KALLELSE TILL LAGFARTSSAMMANTRÄDE

Flyttat till 27/6 och Emilian kommer att företräda oss via digital anslutning till mötet.

### §4.3 RAPPORT UTREDNING HJÄRTSTARTARE

Mer information och offerter skall tas in gällande detta. Vi räknar med att beslut skall vara klart innan sommaren.

### §4.4 MÖTE MED SUPPLIER PARTNER AB

Möte har skett och det var väldigt givande. Rutiner byggs på och vi har diskuterat våra synpunkter och vissa krav för utförandet. Uppstartsmöte kommer ske i tid innan nästa vinter.

### §4.5 UTVÄRDERING VÅRENS STÄDDAG

Bra fungerande städdag överlag. Bra uppslutning på många områden.

## **§5 ÖVRIGA FRÅGOR**

### **§5.1 INKÖP AV FARTHINDER**

Fler av den nya sortens höga farthinder har köpts in och placerats ut. Detta med väldigt bra resultat och hastigheten och inkörande bilar på området har minskats.

### **§5.2 SKYLTING VID INFART**

Skyltningen kommer inte placeras om då det är mycket att ta in vid infarterna så dessa lätt missas. Nuvarande placering fungerar bra.

### **§5.3 SKÖTSEL OCH TILLSYN AV HÄCKAR OCH PLANTERINGAR**

Styrelsen tar frågan och frågar boende om de kan tänka sig kolla över våra planteringar och häckar och hjälpas åt att rensa m.m.

### **§6.0 MÖTET AVSLUTAS**

Ordföranden tackar för mötet och avslutar.

### **§7.0 NÄSTA MÖTE**

Beslutas vid senare tillfälle

Vid protokoll 9/5 -23



**Fredrik Pettersson, Sekr**



**Curt Andersson, Ordf.**